
Referat 
  

Utval Underutvalet for vilt og inlandsfiske 

Dato 17.03.2016 

Deltakarar Edgar Grindheim, Øystein Frotaule, Jan Gunnar Vaktskjold, Andre Michelsen, Dag Sætre, 
Morgan Taule og Kristine Born 

Forfall Liv Berith Rath (Vara: Morgan Taule) 

 
Godkjenning av innkalling: 
Godkjent utan merknader. 
 
Godkjenning av førre referat: 
Godkjent med kommentar:  
Sak 6b. HU vedtok at det skal stå både presiserte datoer og at søknader skal handsamast 2 gonger for 
året.  
 
Saksliste Ymser: 

- Fellingsavgifter 
- Telle dato  
- Bestandsplanområde 

 
Sak 1: Høringsuttale til forvaltningsplan for sjøfugl. 
UU ønskjer å levere tileggskommentar om bruk av lokale jegere på minkjakt. 
 
Sak 2: Fisketiltak 
Det gis ein kort orientering om kva som finnst av fisketiltak i dag og korleis dei fungerer.  
Manger grunneigarlag, Myking- og Huaglandsvatnet fiskelag og Risneskrinsen driv organiserte 
fiskekort. Noen tiltak er aktuelle i dei ulike laga.  
Sjøørret : her er det gjort ein kartlegging (rapport ligg ved), her kan ein finne aktuelle tiltak. 
 
Sak 3: Haustmøte 
Det er naudsynt å finne tema og foredragholder før sommaren.  Tore Viras er føreslått. 
 
Sak 4: Vald 
Vi diskuterer litt rundt forventningar til valdleiare, regler og krav knytt til vald.  
 I 2016 endra vi valdleiarmøte til valdmøte i håp om betre oppmøte. Det vert for mange på møte om 
ein og inviterer jaktfeltleiarane.  Viktige momenter i forvaltninga er samarbeid, fellesskap og omsyn. 
På valdmøte starter arbeidet med å kartlegge/registrere vald på Radøy.  
 
Sak 5: YMSE 

a. Fellingsavgifter 
Fellingsavgifta er i dag på 180 kr for kalv og 300 for vaksne. Vi enes om å ta opp tema på valdmøte. 

b. Telling 
Kristine kommer tilbake med informasjon når hun vet. 

c. Bestandsplanområdet 
Øystein Frotaule har vore på møte/ i kontakt med Magnus Frøyen (svanøy /vestskog) og orientert om 
korleis vi forvalter på Radøy. Han har og meldt at vi ikkje ønsker å gå inn med viltfond støtte ennå og 
refererer svarbrev (vedlagt). 
 
  


